
UFS bestyrelsesmøde d. 10/4-2025 kl. 17-20 
Ugelbølle Friskole 
 
 
Til stede fra bestyrelsen: Christoffer, Jacob R, Jørgen, Signe, Robert, Peter, Mickey, Camilla 
Afbud: Christina 
Fra skolen: Jacob, Mathias, Karen, Mette (afløser Martin, der er på vej på forældreorlov) 
  
Dagsorden: 
Status drift/update fra ledelsen, herunder 

- De nye kolleger, opstart/status 
- Sebastian og hvordan vi arbejdet med mindet om ham 
- Opstart Mini SFO 
- Workshops med personale (byggeri) 
- Lejrpraksis, London-turen i år – update og info 
- Mathias’ konstituering/status 
- Diverse/andet 

Status økonomi – herunder regnskabsaflæggelse (2024) – foreløbig årsrapport 
Byggeudvalg: Status på byggeri 
Eventuelt 
 
 
 
Status drift/update fra ledelsen 
  
De nye kolleger, opstart/status 

• Rigtig god start. Er blevet inddraget hurtigt, også i svære opgaver, og tager fra med det 
samme. 

  
Sebastian og hvordan vi arbejdet med mindet om ham 

• God dialog med forældre - mange tiltag omkring mindet  
  
Opstart Mini SFO 

• 39 elever startet 1. april. Stor årgang, og en del koordinering 
• God støtte fra flere bredt i personalegruppen 
• Arbejder med holddeling 

  
Workshops med personale (byggeri) 

• 2 workshops omkring udvidelse af skolen. Har arbejdet med at starte med alle muligheder 
åbne i første workshop - i 2. workshop mere konkretisering.  

o Fokus fra personalet - Vi skal passe på ikke at bygge for småt 
o Stor opbakning fra forældrekredsen ift. at hente børn tidligt - fungerede rigtig godt 
o Etableret et byggeudvalg blandt medarbejderne - udvalget nedsættes senere, men 

god interesse - dette udvalg tager processen videre, og som kan trække på 
kompetencer bredt blandt alle medarbejdere 

  
Lejrpraksis, London-turen i år – update og info 

• Lejrudvalg: arbejdet med forældrefeedback fra forældreundersøgelsen 
o Der er behov for afklaring omkring London for at arbejdet bliver mere konkret 
o Generelt er der rigtig god stemning i personalegruppen omkring 
  



• London-turen i år: der var møde med forstanderen for Islington-skolen. Her blev det 
diskuteret: 

o At UFS forventeligt har 1 tur mere til London 
o At UFS gerne ser et besøg fra Islington den anden vej - så der kan være besøg fra 

London til Ugelbølle fortsat 
o At der kunne etableres samarbejde med Rønde Gymnasium, så det er relevant for 

de ældre elever 
• London-turen gik rigtig godt, med super gode aktiviteter til glæde for børnene, med god 

læring på mange plan 
• Der meldes ud til personalet omkring forandringerne med London fredag d. 11/4 - herefter 

meldes dette ud til børn og forældre. 
  
Mathias’ konstituering/status 

• Mathias' konstitueringsperiode afsluttes til sommer.  
• Mathias ansættes som fast pædagogisk leder efter afsluttet konstitueringsperiode 

  
Diverse/andet 

• 4 pædagogiske rådsmøder er afholdt i år - det har været positivt 
o Personalet udtrykker interessere i at holde flere end 4 møder om året - både fordi 

der er et konkret behov, men også fordi det styrker det sociale sammenhold. Har 
bl.a. arbejdet med: 

• skolens værdier og profilområder på forskellig vis - særligt med henblik på at 
konkretisere til adfærd op imod værdierne 

▪ Skolen kan med fordel i endnu højere grad kommunikere nogle af de 
tiltag, der kommer ud af dette 

▪ Måske kan værdierne blive tyderligere synliggjort 

• Fagdage mv. 
• Faglighed på tværs af personalegrupper 

  
Status økonomi – herunder regnskabsaflæggelse (2024) – foreløbig årsrapport 
  
Nuværende økonomi, regnskab 2025 

• Ca. 100.000 foran budget i Q1 - vi følger vores plan 
Revision af 2024 - årsrapport 

• Kort gennemgang af udkast til årsrapport - tilfredsstillende resultat på +284 tkr.  
• Der er i den foreløbige version enkelte forbedringspunkter, der anses for at kunne rettes op 

inden endelig årsberetning laves. 
Bestyrelsen ønsker at bruge revisor til at rådgive omkring byggeriet.  

• Diskussion omkring skolepengenes udvikling fremover, og hvordan bestyrelsen skal vurdere 
hvordan prisstigninger ift. inflation skal fastlægges 

o På et kommende bestyrelsesmøde ønskes der at kigge driftsøkonomien efter, og 
veje principper omkring skolepenge, feriepasning mv. efter. 

o På et kommende bestyrelsesmøde ønsker bestyrelsen at diskutere nærmere 
hvordan vi aktiverer forældrekredsen til bedre økonomi, og til at kunne realisere 
ønsker på skolen 

  
• Byggeudvalg: Status på byggeri 

• Byggeudvalget ser på en model 
• Finansieringsplan er fortsat første punkt på dagsorden, og der forventes udvikling i maj, der 

kan give indikation omkring next step 



• Der forfølges yderligere finansiering fra fonde, herunder RealDania, hvor gode idéer til, 
hvordan man kobler byggeri til værdier som bæredygtighed, arkitektur, viden og læring mv. 
efterspørges 

 


